

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

Greenstone QFC LLC

QFC Number 00353

to carry on the following activities:

The business of Providing Professional Services in respect of advisory/ Consulting services in Qatar limited to:

- 1. Identifying to clients, family offices, institutions, high net worth and sovereign investors in Qatar;**
- 2. Facilitate the clients in marketing of the client's investment opportunities including the planning, coordination and conduct of marketing roadshows;**
- 3. Public relations services for the development and maintenance of client's**

وفقاً لأحكام القانون رقم (٧) لسنة ٢٠٠٥ بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

جرينستون كيو أف سي ذ.م.م

رقم الترخيص ٠٠٣٥٣

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

تقديم الأنشطة المهنية المتعلقة بالمشورة/ الإستشارات وذات الصلة بمايلي:

- ١. تحديد العملاء، والمكاتب العائلية، والمؤسسات، ورؤوس الأموال الكبيرة، واستثمارات الصناديق السيادية في قطر،**
- ٢. تيسير تسويق الفرص الاستثمارية للعملاء، والتي من بينها تخطيط حملات التسويق وتنظيمها وإدارتها،**
- ٣. خدمات العلاقات العامة لتطوير واستدامة علاقات العملاء مع المستثمرين المحتملين،**

DocuSigned by:

D477CEBFBB32472...

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

- relations with potential investors; and
4. Advising on the development of any associated business cases, presentation material and track record analysis for clients.

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- Greenstone QFC LLC must ensure that its business activities and the services that it provides do not involve any activity that falls within either:
 1. the Specified Activity of Arranging Deals in Investments provided for in Paragraph 5 of Part 2 of Schedule 3 to the FSR unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority that is required for the conduct of the relevant activity; or
 2. the Specified Activity of Advising on Investments provided for in Paragraph 11 of Part 2 of Schedule 3 to the FSR unless it has

٤. تقديم الاستشارات بشأن تطوير نماذج الأعمال، ومواد العرض وتحليل سجلات العملاء.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- يجب على جرينستون كيو أف سي ذ.م.م عند تقديم خدماتها المهنية وفقاً للفقرة ١٣ من الجدول ٣ لقانون مركز قطر للمال التأكد من أن أنشطتها التجارية والخدمات التي تقدمها لا تتضمن أي نشاط يقع ضمن ما يلي:
 ١. النشاط المحدد لترتيب الصفقات في الاستثمارات المنصوص عليها في الفقرة ٥ من الجزء ٢ من الجدول ٣ من تقييم القوة المالية، بشرط أن تكون قد حصلت مسبقاً على الترخيص المطلوب من هيئة تنظيم مركز قطر للمال لمزاولة الأنشطة ذات الصلة أو
 ٢. النشاط المحدد لتقديم الاستشارات بشأن الاستثمارات المنصوص عليه في الفقرة ١١ من الجزء ٢ من الجدول ٣ من تقييم القوة المالية،

DocuSigned by:

D477CEBFBB32472...

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre



مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority that is required for the conduct of the relevant activity.

Issued at the Qatar Financial Centre, Doha, on:

30 January 2022

بشـرط ان تكون قد حصلت مسبقاً على الترخيص المطلوب من هيئة تنظيم مركز قطر للمال لمزاولة الأنشطة ذات الصلة.

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريخ:

٣٠ يناير ٢٠٢٢

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيص

31 January 2023

٣١ يناير ٢٠٢٣

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **Greenstone QFC LLC** (if any).

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي ترخيص سابق صادر لـ جرينستون كيو أف سي ذ.م.م (إن وجد).

DocuSigned by:

D477CEBFBB32472...

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document